
 
Motie vreemd omtrent het Groene 
hart in Mariaheide 
 
 
VVD en overige partijen CDA en PVDA/Groenlinks uit de coalitie dienen een motie vreemd 
in over het Groene hart in Mariaheide. 
  
Afgelopen half jaar is onder aanvoering van de VVD en in samenwerking met de coalitie 
partijen het plan opgepakt zoals dit door studenten van de HAN in 2018 is onderzocht en 
omschreven. 
 
De kernvraag van dit plan was hoe de Maria ter Heide school, het dorpshuis D’n Brak en 
buitenschoolse opvang Boks een verbindende buitenruimte kunnen krijgen. 
Het is natuurlijk zonde als een aantal studenten een mooi plan schrijft wat vervolgens in de 
la belandt. Helemaal als dit plan, op het moment van schrijven, past als een handschoen. De 
school wordt verbouwd en ook de buitenruimte wordt hierbij opnieuw ingericht. De 
buitenruimte tussen het dorpshuis en de school wordt door ouderen, kinderen en 
buitenschoolse opvang gebruikt. Het geheel is volledig bestraat, er is weinig groen en er zijn 
geen mogelijkheden om te zitten of te ontmoeten.  
 
Voor de schoolgaande jeugd zijn er geen uitdagingen op het gebied rond de school, voor de 
ouderen is er geen zitgelegenheid en ook bij de jeu de boules banen is er geen verlichting of 
zitgelegenheid. Het schoolplein biedt geen overloop mogelijkheden naar bijvoorbeeld de 
buitenschoolse opvang of een trapveldje. 
 
Afgelopen maanden is de VVD in samenwerking met de coalitie partijen hier proactief in te 
werk gegaan. Er is veelvuldig overleg geweest met de dorpsraad in Mariaheide, Basisschool 
Maria ter Heide en Boks de buitenschoolse opvang. Er is een motie vreemd opgesteld, met 
drie betrokken coalitie partijen die ieder hun deel aanleverde, offertes zijn opgevraagd en er 
zijn situatieschetsen gemaakt. Inmiddels ligt er een pasklaar plan. Deze motie is 15 
december door de raad worden besproken. 
 
Na een voortvarende aanpak waarbij dit keer de politiek het voortouw nam, ligt er nu een 
gedegen plan. Doel van de motie vreemd is dat de validiteit door de ambtenaren kan worden 
getoetst. Vervolgens zal op korte termijn kunnen worden gestart met de multifunctionele 
buitenruimte in Mariaheide. 
 
“Voor de VVD maakt deze motie duidelijk dat de gemeenteraad als volksvertegenwoordiging 
geen afwachtende houding hoeft aan te nemen maar zelf actief concrete initiatieven in gang 
kan zetten. Politiek bedrijven moet wat de VVD betreft gericht zijn op garen op de klos. 
Laten we er een mooie ruimte van maken in één van onze mooie kernen van Meierijstad” 

 


